

Effective Date: March 1, 2025

We respect your privacy and are committed to protecting your personal information. This document describes how our application "Easy Breathing" uses the permissions necessary for its operation.

Data Collection and Use

The "Easy Breathing" application does not collect or transmit any user's personal data to external servers. We use certain permissions solely to provide the core functionality of the application:

Internet access permission (android.permission.INTERNET): This permission is required to interact with the AI bot and download data in real-time. The application uses the internet to send and receive text messages with the AI bot.

Microphone usage permission (android.permission.RECORD_AUDIO): This permission is used for the voice input function, allowing users to enter text messages using their voice. The recorded voice data is processed locally for conversion to text and is not stored or transmitted to third parties.

Google Play billing permission (com.android.vending.BILLING): This permission is used to provide paid features in the application. All financial transactions are processed through Google Play and are protected by Google's privacy policy.

Data Storage

The "Easy Breathing" application does not collect or store any personal data about users. Voice command recordings are used only for text conversion and are not stored in the application or on servers.

Third Parties

We do not share your information with third parties as the application does not collect or store personal data.

Security

We take steps to ensure the secure use of permissions in the application. Microphone access is granted only when the user activates the voice input function, and only for the purpose of performing that function.

Changes to the Privacy Policy

We reserve the right to make changes to this privacy policy. All changes will be posted on this page. ¹ Please check this page periodically to stay informed of any changes.

Contact Us

If you have any questions or suggestions regarding our privacy policy, please contact us at: moldash09@gmail.com

Русский перевод.

Дата вступления в силу: 01 марта 2025 г.

Мы уважаем вашу конфиденциальность и стремимся защитить вашу личную информацию. В данном документе описывается, как наше приложение "Свободное Дыхание" использует разрешения, необходимые для его работы.

Сбор и использование данных

Приложение "Свободное дыхание" не собирает и не передаёт никакие персональные данные пользователя на внешние серверы. Мы используем определенные разрешения исключительно для предоставления основных функций приложения:

Разрешение на доступ в интернет (android.permission.INTERNET):

Это разрешение необходимо для взаимодействия с ИИ ботом и загрузки данных в режиме реального времени. Приложение использует интернет для отправки и получения текстовых сообщений с ИИ ботом.

Разрешение на использование микрофона (android.permission.RECORD_AUDIO):

Это разрешение используется для функции голосового ввода, позволяя пользователям вводить текстовые сообщения с помощью голоса. Данные записанного голоса обрабатываются локально для преобразования в текст и не сохраняются или передаются третьим лицам.

Разрешение на платежи через Google Play (com.android.vending.BILLING):

Это разрешение используется для предоставления платных функций в приложении. Все финансовые транзакции осуществляются через Google Play и находятся под защитой политики конфиденциальности Google.

Хранение данных

Приложение "Свободное дыхание" не собирает и не хранит никакие личные данные о пользователях. Записи голосовых команд используются только для преобразования в текст и не сохраняются в приложении или на серверах.

Третьи стороны

Мы не передаем вашу информацию третьим лицам, поскольку приложение не собирает и не хранит персональные данные.

Безопасность

Мы принимаем меры для обеспечения безопасности использования разрешений в приложении. Доступ к микрофону предоставляется только тогда, когда пользователь активирует функцию голосового ввода, и только для выполнения данной функции.

Изменения в политике конфиденциальности

Мы оставляем за собой право вносить изменения в настоящую политику конфиденциальности. Все изменения будут опубликованы на этой странице. Пожалуйста, периодически проверяйте эту страницу, чтобы быть в курсе любых изменений.

Контакты

Если у вас возникли вопросы или предложения по поводу нашей политики конфиденциальности, свяжитесь с нами по адресу: moldash09@gmail.com